

主辦 Organised by



漁農自然護理署
Agriculture, Fisheries and Conservation Department

日期：2015年3月7日及8日
(星期六及星期日)

Date: 7 & 8 March 2015 (Saturday and Sunday)

時間：上午11時至下午6時

Time: 11am to 6pm

地點：西貢惠民路遊樂場

Venue: Wai Man Road Playground, Sai Kung

開幕典禮暨寵愛一生相片/短片比賽頒獎禮：
2015年3月7日下午2時30分

Opening Ceremony and Prize Presentation for Love Forever Photo/Video Competition:
7 March 2015 at 2:30pm



歡迎市民攜同狗隻參加
You are welcome to bring your dogs to join the event

免費入場
Free Admission

查詢電話 6841 9199
Enquiry Hotline

活動網址 Event Website
www.petswithlove.com.hk



狗狗領養嘉年華

Dog Adoption Carnival



狗隻領牌或續牌服務、攤位遊戲、狗狗領養查詢服務、寵物健康諮詢服務
教育展覽、嘉賓分享、工作犬示範、狗狗遊樂場、親子工作坊
Dog licensing service, game booths, dog adoption enquiry, vet consultation service, educational exhibition, guests sharing, working dog demonstration, dog playground, workshop



寵物通道
Pet Pathway

為方便檢查狗隻晶片，攜帶狗隻人士必須使用「寵物通道」，多謝合作。
To facilitate microchip scanning of dogs entering the venue, participants with dogs must use the "Pet Pathway". Thank you for your cooperation.



寵物領養宣傳大使
Pet Adoption Ambassador

陳嘉桓小姐 Ms. Rose Chan
恭碩良先生 Mr. Jun Kung

凡在場登記並於活動後成功領養狗隻之人士，均可免費參加一次由漁護署提供的狗隻訓練課程。

AFCO will provide one elementary Dog Training Course for persons who have successfully adopted a dog through this event.

歡迎市民攜同狗隻參加，進場狗隻必須被狗帶牽引及妥善管束，並必須領有牌照、已注射預防狂犬病疫苗及植入晶片。
All dogs entering the event venue must be held on leash and under proper control. Dogs must be licensed, vaccinated against rabies and microchipped.

* 進場人士必須遵守大會之安排，主辦單位保留一切最終決定權。 The organiser reserves the right to all the final decisions concerning the arrangements of the event and all persons admitted must abide by the arrangements.

合辦機構 (排名不分先後) Co-organisers (In no particular order)



鳴謝 Acknowledgement